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SENAT RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Zapis stenograficzny
(1869)

Wspólne posiedzenie
Komisji Samorządu Terytorialnego
i Administracji Państwowej (212.),

Komisji Skarbu Państwa
i Infrastruktury (146.)

oraz Komisji Ustawodawstwa
i Praworządności (294.)
w dniu 14 lipca 2005 r.

V kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 85. posiedzeniu Senatu do ustawy o zmianie
niektórych ustaw dotyczących nabywania własności nieruchomości.



(Początek posiedzenia o godzinie 16 minut 44)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego
i Administracji Państwowej Zbyszko Piwoński)

Przewodniczący Zbyszko Piwoński:

W imieniu pani przewodniczącej Teresy Liszcz i pana przewodniczącego Ma-
riana Lewickiego otwieram wspólne posiedzenie Komisji Ustawodawstwa i Prawo-
rządności, Komisji Skarbu Państwa i Infrastruktury oraz Komisji Samorządu Teryto-
rialnego i Administracji Państwowej.

Na dzisiejszym posiedzeniu mamy się odnieść do poprawek, które zostały zgło-
szone w sprawozdaniach komisji i w czasie debaty plenarnej nad ustawą o zmianie
niektórych ustaw dotyczących nabywania własności nieruchomości. Ustawa ta jest nam
wszystkim dobrze znana, jako że rodziła się w Senacie…

(Senator Teresa Liszcz: Projekt senacki.)
…była po prostu projektem senackim. Wprawdzie później, w trakcie postępo-

wania legislacyjnego w Sejmie ustawa została nieco zmieniona, niemniej jednak sama
jej idea jest nam wszystkim znana i w związku z tym sądzę, że już dzisiaj nie będziemy
toczyli dyskusji na ten temat.

Przypomnę tylko, że dwie komisje, to znaczy Komisja Ustawodawstwa i Prawo-
rządności oraz Komisja Skarbu Państwa i Infrastruktury, złożyły jednobrzmiący wnio-
sek o przyjęcie ustawy bez poprawek, natomiast Komisja Samorządu Terytorialnego
i Administracji Państwowej zgłosiła kilka poprawek do ustawy. Poza tym kilka popra-
wek do tej ustawy zostało zgłoszonych w czasie debaty plenarnej.

Pierwszy wniosek, najdalej idący, to wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek.
Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie?
Pani Przewodnicząca?
(Senator Teresa Liszcz: Proponuję przejść do głosowania nad tym wspólnym

wnioskiem.)
Proszę bardzo.

Senator Zbigniew Romaszewski:

Proszę państwa, mówiłem już o tym na posiedzeniu plenarnym, ale powtórzę, że
przypada czwarta rocznica takiego zdarzenia, kiedy, pracując nad tą ustawą, przyjęli-
śmy poprawki, które nie zostały rozpatrzone przez Sejm, i ustawa była dopiero rozpa-
trywana w grudniu 2001 r. W związku z tym proponowałbym przyjęcie tej ustawy bez
poprawek, niezależnie od istniejących w niej mankamentów.



Wspólne posiedzenie KSTAP (212.), KSPI (146.) oraz KUP (294.)

1869/V2

(Senator Adam Biela: Krótko mówiąc, to byłaby powtórka zdarzenia sprzed
czterech lat.)

(Senator Teresa Liszcz: Mam nadzieję, że nie dojdzie do niej.)

Przewodniczący Zbyszko Piwoński:

Czy nasi goście reprezentujący resort chcieliby zabrać głos w tej sprawie? Nie
widzę zgłoszeń.

(Głos z sali: Głosujemy.)
Wobec tego poddaję ten wniosek pod głosowanie.
Kto z państwa senatorów jest za przyjęciem wniosku o przyjęcie ustawy bez po-

prawek? (21)
Kto jest przeciwny? (0)
Kto się wstrzymał od głosu? (2)
Przegłosowaliśmy, z tym że musimy być świadomi tego, iż ustawa ta jest obcią-

żona…
(Senator Teresa Liszcz: Pewnymi brakami.)
…brakami. Czy nie dojdzie, Panie Senatorze – przepraszam, że tak do pana ad-

resuję to pytanie, ale traktuję pana jako ojca tej ustawy – faktycznie do tego, co stało
się cztery lata temu…?

(Wypowiedź poza mikrofonem)
Ale czy ona wejdzie w życie, to nie jestem tego taki pewny.
(Senator Teresa Liszcz: Trzeba być dobrej myśli i patrzeć optymistycznie.)

Senator Adam Biela:

Panie Senatorze, mamy pewną gwarancję w tym zakresie. Otóż ostatnia wersja
tej ustawy, która była przedmiotem analizy podczas połączonych posiedzeń komisji
w Sejmie, uzyskała pozytywną opinię specjalisty od prawa konstytucyjnego.

Przewodniczący Zbyszko Piwoński:

Przepraszam, że przedłużyłem posiedzenie tą swoją uwagą.
Na tym zatem kończę wspólne posiedzenie komisji.
Serdecznie dziękuję wszystkim gościom oraz pani senator Liszcz i panu senato-

rowi Lewickiemu.

Senator Teresa Liszcz:

Jak rozumiem, wspólnym sprawozdawcą komisji będzie senator Biela? Pan se-
nator Biela, prawda…?

(Wypowiedź poza mikrofonem)
Dziękujmy za zgodę na przyjęcie…
(Głos z sali: Dziękuję bardzo pani przewodniczącej i panu przewodniczącemu.)

(Koniec posiedzenia o godzinie 16 minut 48)
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